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Abstract (en)
In an industrial building each module (1) comprises four cells (6) each having a square shape in plan and located in pairs symmetrically in relation
to the central axes of the module. In the centre of each module (1) is mounted a tower crane secured to a foundation (2) and provided, on its vertical
tower, with a horizontal platform (10) intended to support the ceilings (4) of the cells (6) of the module.

Abstract (fr)
Dans une structure industrielle, chaque module (1) comprend quatre cellules (6) présentant chacune une forme carrée en plan et placées par paires
symétriquement par rapport aux axes centraux du module. Au centre de chaque module (1) est montée une grue-tour fixée a une fondation (2) et
dotée, sur sa tour verticale, d'une plate-forme horizontale (10) congue pour supporter les plafonds (4) des cellules (6) du module.
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